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P r o t o k ó ł   Nr XXV/2017 

z obrad zwyczajnej sesji Rady Gminy Krzeszyce VII kadencji 

w dniu 24 maja 2017 r. 

XXIV zwyczajna  sesja  Rady  Gminy Krzeszyce  VII kadencji rozpoczęła się  o godz. 16.00 

 

Obrady otworzyła  Przewodnicząca Rady Gminy,  Pani Elżbieta Dominiczak.  

-powitała radnych, sołtysów, Pana Wójta, Panią Zastępcę Wójta, Panią Skarbnik,  

- stwierdziła quorum radnych – na 15 radnych obecnych 11 radnych, nieobecnych 4 radnych, 

którzy usprawiedliwili swoją nieobecność; Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały.  

 

Pani Przewodnicząca zwróciła się z pytaniem czy są uwagi do porządku obrad. Pani 

Przewodnicząca wniosła o zmianę w pkt 3c, zamiast słowa zmiana, przyjęcie uchwały. 

11 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Wniosek przeszedł jednogłośnie  

 

 

Porządek obrad przed zmianą: 

1. Sprawy regulaminowe: 
       a/ otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad, 

       b/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

2. Sprawozdanie Wójta z prac w okresie międzysesyjnym 
3. Podjęcie uchwał w sprawach 

 a/ zmiany uchwały nr XXIII/130/2017 Rady Gminy Krzeszyce z dnia 27 marca 2017r.  

     w sprawie dostosowania sieci szkół do nowego ustroju szkolnego, 

        b/ przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Krzeszyce na lata 2017-2027 

       c/ zmiany uchwały nr XXIII/133/2017 Rady Gminy Krzeszyce z dnia 27 marca  

            w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania     

             bezdomności zwierząt na terenie Gminy Krzeszyce w 2017 roku 

 d/ wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gminnych 

 e/ przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki     

     Wodnej w Zielonej Górze, 

 f/ zmiany budżetu 2017. 

4. Interpelacje, wnioski i zapytania. 

5. Zakończenie obrad. 

 

 

Pani Przewodnicząca odczytała nowy porządek obrad. 

Porządek obrad po zmianie przyjęto jednogłośnie 12 głosami za i przedstawiał się 

następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 
       a/ otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad, 

       b/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

2. Sprawozdanie Wójta z prac w okresie międzysesyjnym 
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3. Podjęcie uchwał w sprawach 
 a/ zmiany uchwały nr XXIII/130/2017 Rady Gminy Krzeszyce z dnia 27 marca 2017r.  

     w sprawie dostosowania sieci szkół do nowego ustroju szkolnego, 

        b/ przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Krzeszyce na lata 2017-2027 

       c/ Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na  

            terenie Gminy Krzeszyce w 2017 roku 

 d/ wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gminnych 

 e/ przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki     

     Wodnej w Zielonej Górze, 

 f/ zmiany budżetu 2017. 

4. Interpelacje, wnioski i zapytania. 

5. Zakończenie obrad. 

 

 

b/ przyjęcie protokołów z poprzednich sesji 

 

Pani Radna Anna Sawicka wniosła uwagi o doprecyzowanie protokołu o osoby zgłaszające 

poprawki do protokołu z dnia 27 marca 2017 r. na stronie 2 poprawki zgłasza Pan 

Wiceprzewodniczącym, natomiast na stronie 3 poprawkę zgłasza Pan Radny Wiesław 

Małaczyński. 

 

 

11 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

Protokół przyjęto jednogłośnie wraz z poprawkami  

 

 

 

Ad.2 

 

Spotkanie z przedstawicielem firmy Orange, dotyczące światłowodu, prośba o zaangażowanie 

się sołtysów w rozpropagowanie informacji dotyczących światłowodu. 

 

4 maja  spotkanie w Gok w sprawie strategii rozwoju gminy Krzeszyce 

6 maja spotkanie ze strażakami w Kołczynie, temat to m. in dokończenie remontu, na 

spotkaniu był obecny także Waldemar konieczny 

9 maja wraz z Panią Zastepca Wójta wizyta w LGD na konsultacjach 

10 maja złożenie wniosków do LGD 

11 maja spotkanie w sprawie scalania gruntów, dotyczące dróg 

13Maja  10 jubileuszowy Kołczyński Bieg Olimpijski 

20 maja Wójt wraz z Panią Zastępcą Wójta był na spotkaniu z okazji dnia matki sołectwie 

Rudnica-Łąków. 

21 maja ,,I Spotkania Chóralne Zaśpiewaj mi Mamo” 

23 maja spotkanie w Słońsku włodarzy z związanych z euroregionem. Spotkanie z zarządem 

oraz plany na przyszłość 

Elektrociepłownia hybrydowa biogazowa wyraziła chęć inwestowania, złożony już został 

raport środowiskowy oraz pozostałe niezębne dokumenty, zostaną także przeprowadzone 

konsultacje społeczne w tej sprawie. 
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Ad.3  

a/  

Pani Zastepca Wójta: przedstawiała zmiany jakie zostały zawarte w uchwale dotyczącej 

dostosowania sieci szkół. 

 

Pan Wiceprzewodniczący zgłosił wniosek o nieodczytywanie uzasadnień uchwał.   

11 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XXV/139/2017 w sprawie zmiany uchwały nr 

XXIII/130/2017 Rady Gminy Krzeszyce z dnia 27 marca 2017r. w sprawie dostosowania 

sieci szkół do nowego ustroju szkolnego 

 

10 glosami za , 0 przeciw i 1 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła większością głosów. 

 

b/ 

Pan Wójt: stara strategia jest już nieaktualna, zawarto w niej najważniejsze elementy 

dotyczące rozwoju gminy. 

 

Pani Zastępca Wójta: posiadanie strategii jest warunkiem koniecznym do składania wniosków 

o dofinasowanie z funduszy unijnych. 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XXV/140/2017 w sprawie przyjęcia Strategii 

Rozwoju Gminy Krzeszyce na lata 2017-2027 

 

11 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie. 

 

c/ 

Pan Radny Dawid Hendzel; przedstawił pomysł Radnego Andrzeja Żmijaka, aby ZUK w 

Krzeszycach przejął na własność  bezpańskie psy, co pozwoliłoby na znaczne ograniczenie 

kosztów ich utrzymania. 

 

Pani Zastepca Wójta : propozycja ta jest godna rozważenia , ale muszą być stworzone 

odpowiednie warunki. Konieczna jest edukacja społeczeństwa w zakresie  odpowiedzialności 

za posiadane zwierzęta. 

 

Pan Wójt; Bogdaniec zorganizował przy swoim ZUKu opiekę dla psów. 

 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały XXV/141/2017 w sprawie Programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Krzeszyce w 2017 roku 

 

11 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 
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Uchwała przeszła jednogłośnie. 

d/ 

Pani Przewodnicząca odczytała treść i uzasadnienie do uchwały XXV/142/2017 w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gminnych. 

 

11 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie. 

 

Pan Wójt; wyjaśnił o jaka inwestycje chodzi, powstać ma na tym terenie farma 

fotowoltaiczna. Po 2 czerwca ma nastąpić podpisanie aktu notarialnego.  

 

e/  

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść i uzasadnienie do uchwały XXV/143/2017 w sprawie 

przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki     

     Wodnej w Zielonej Górze. 

 

11 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie. 

 

f/ 

Pani Skarbnik przedstawiła zakres zmian w budżecie, które zawarto przedmiotowej uchwale.   

 

 

Pani Przewodnicząca odczytała treść i uzasadnienie do uchwały XXV/144/2017 w sprawie 

zmiany budżetu 2017. 

 

11 glosami za , 0 przeciw i 0 wstrzymujących się od głosu 

Uchwała przeszła jednogłośnie. 

 

 

 

Ad. 4 

 

Pan Wójt przedstawił wnioski ze szkolenia, w którym uczestniczyła Pani Maria Korolewicz. 

Prawo dotyczące warunków zabudowy miało ulec złagodzeniu, niestety przepisy w tym 

zakresie zostały zaostrzone. Dlatego proszę przekazać, aby niezdecydowani rozpoczynali 

budowa póki przepisy są jeszcze korzystne, 

 

 

Pan Radny Dawid Hendzel: zadał pytanie dotyczące ustalenia terminu odbywania się imprez 

gminnych. Zasugerował, aby główne imprezy gminne odbywały się w soboty. 

 

Pani Zastepca Wójta: zaproponowała, aby przeprowadzić ankietę wśród mieszkańców na ten 

temat. 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak: złożył wniosek o powstaniu karty informacyjnej o każdej wsi,  

z danymi teleadresowymi, nr telefonu i logo gminy. 
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Pani Zastepca Wójta: dobra uwaga, rozmawiałam z Panem wójtem powinna być tablica 

informacyjna.  

 

Pan Sołtys Andrzej Olkowicz: wniosek w sprawie zabezpieczenia murów starej szkoły w 

Zasczytowie, może stwarzać zagrożenie. 

 

Pan Wójt; należy podjąć jakieś działania, są firmy, które w zamian za materiał rozbiórkowy ja 

przeprowadzają. 

 

Pan Sołtys Tomasz Blatkiwicz: zaczęły się festyny sołeckie, a sołectwo Krzeszyce nadal bez 

namiotu, który został w Altlansbergu. 

 

Pan Radny Roman Kruszakin: tablica naprzeciwko poczty jest skierowana w złym kierunku, 

należałoby ja obrócić. 

 

Pan Sołtys Tomasz Blatkiewicz; czy znalazł się właściciel działki obok poczty, należy cos z 

tym terenem zrobić. 

 

Pan Wójt: jest, ale nie odbiera korespondencji, myślę o odkupie albo wymianę tego terenu na 

inny.  

 

Pan Radny Bogusław Pawlak: w zakresie światłowodu jaki jest przewidywalny koszt 

abonamentu 

 

Pani Zastepca Wójta: ostatnia propozycja to 29 zł m-ce. , koszty tego są niewielkie. Przyłącze 

do swojej posesji trzeba poprowadzić we własnym zakresie. Przedstawiciele firmy będą 

spotykać się z mieszkańcami w sprawie podpisania umów. 

 

Pan Radny Jarosław Gajda: co z pozostałymi wioskami, są szafki, ale ludzie nie maja 

Internetu.. 

 

Pani Sołtys Krystyna Miller: zapraszam na festyn i zwracam się z prośbą o ufundowanie 

nagrody. Będzie dużo atrakcji. 

 

Pan Radny Bogusław Pawlak: dlaczego sołtysi nie składają się na rower. 

 

Pani Sołtys Monika Konieczek: ja bym nie dała, trzy lata temu składali się także sołtysi, ale 

jako sponsorzy wymienieni zostali tylko radni. 

 

Pani Sołtys Wioleta Gołebska: większość sołtysów pracuję na każdym festynie. 

 

Pan Wójt; nie po to radni i sołtysi otrzymują diety, aby je całe rozdawać na nagrody. Prośba 

Pana Krzysztofa Sobieraja do sołtysów, że nie będzie sponsorowała wędlin, ale sprzedawał je 

w konkurencyjnych cenach. 

 

Pani Sołtys Krystyna Miller: niech określi w jednej cenie 

 

Pan Sołtys Andrzej Olkowicz; najpierw mówił, że taniej, a później cena jak w sklepie. 
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Pani Sołtys Anna Wąsowicz: zapraszam na festyn i rywalizację sołectw, nagroda rower 

ufundowany jest przez Radę sołecką. Ja dostałam 40% rabatu na wędliny. 

 

Pani Sołtys Wioleta Gołębska; zapraszam do uczestniczenia w projekcie ,,Mobilny dom 

kultury” - trzy miesiące trwania, warsztaty, przedstawienia a zakończenie na festynie, 

połączone z koncertem. 

 

 

 

 

Więcej pytań i wniosków nie zgłoszono. 

 

 

Pani Przewodnicząca podziękowała wszystkim za uwagę i zamknęła obrady XXV sesji rady 

Gminy VII kadencji. Obrady zakończono ok. godz. 17.30. 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

………………………….. 

/Marta Buczkowska/ 

 

 


